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Protokół Nr XXVIII/16 
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 04 października 2016 roku 

 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz. 1625. 

Na spotkaniu podjęto 6 uchwał od Nr XXVIII/156/16 do Nr XXVIII/161/16 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Wójt Gminy Dąbrówno – Piotr Zwaliński 

4. Zastępca Wójt Gminy Dąbrówno – Dorota Szczurowska 

5. Skarbnik Gminy – Danuta Tupaj 

6. Sekretarz Gminy – Grażyna Halkiewicz 

7. Radca Prawny – Marcin Ignatowski 

8. Dyrektor PSP Dąbrówno – Małgorzata Malimon 

9. Dyrektor PSP Elgnowo – Rafał Bąk 

10. Dyrektor PSP Marwałd – Grażyna Napiórkowska 

11. Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrównie – Alojzy Lech Kurowski 

12. Kierownik GOPS w Dąbrównie – Marzena Marchlewska 

13. Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie – Bartosz Bałabon 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno powitał przybyłych na Sesję przedstawicieli 

Polskiego Czerwonego Krzyża Pana Stanisława Makowskiego i Sławomira 

Kowalikowskiego, którzy przyjechali do naszej gminy, aby uroczyście wraz z Panem Wójtem 

Gminy Dąbrówno wręczyć rower rehabilitacyjny dla mieszkańca naszej gminy. Rower został 

przyznany w ramach podziękowania za udostępnienie terenu, na którym umiejscowione 

zostały pojemniki na odzież używaną, obuwie, zabawki, itp.    
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Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził, że w spotkaniu uczestniczy 14 

Radnych na 15 osobowy skład Rady, w związku z czym obrady są prawomocne.  

Przewodniczący złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

a) uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębu geodezyjnego Dąbrówno, Gmina 

Dąbrówno. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

b) przyjęcie informacji o realizacji zadań oświatowych w PSP Dąbrówno, Marwałd, 

Elgnowo i Publicznym Gimnazjum w Dąbrównie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

c) przyjęcie Protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Dąbrówno 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 4.  

Kontynuując Przewodniczący złożył wniosek o przeniesienie na początek obrad: 

a) informacji o działaniach Posterunku Policji w Dąbrównie.  

Głosowanie: 

  za – 14 głosów 

  przeciw – 0 głosów 

  wstrzymujących się – 0 głosów 

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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b)  informacji oświatowych. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.   

 

• Informacja Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie. 

Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie Pan Bartosz Bałabon przedstawił informację 

dotyczącą pracy funkcjonariuszy policji w Dąbrównie oraz o zrealizowaniu wniosków 

zgłoszonych przez Sołtysów i Radnych na ostatnim posiedzeniu Rady Gminy Dąbrówno.  

Zebrani zgłaszali kolejne sprawy wymagające interwencji funkcjonariuszy policji, które 

zostały przez Pana Kierownika Posterunku Policji zanotowane. 

Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie poinformował o stronie internetowej pn. 

„Krajowa Mapa Zagrożeń”, która ma formę ankiety anonimowej, gdzie można zgłosić 

wnioski, sprawy wymagające interwencji policji. Zgłoszona sprawa bezpośrednio trafia do 

Komendy Powiatowej Policji w Ostródzie. Przez trzy dni od zgłoszenia policja zobowiązana 

jest do trzykrotnego skontrolowania zgłoszonej sprawy.  

 

Ad. 4. Informacje z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016. 

a) Publiczna Szkoła Podstawowa w Marwałdzie. 

Dyrektor PSP Marwałd Pani Grażyna Napiórkowska przedstawiła informację z realizacji 

zadań oświatowych. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pani Dyrektor udzielała odp. na zadawane pytania. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

b) Publiczna Szkoła Podstawowa w Elgnowie. 

Dyrektor PSP w Elgnowie Pan Rafał Bąk przedstawił informację z realizacji zadań 

oświatowych w PSP Elgnowo. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

c) Publiczna Szkoła Podstawowa w Dąbrównie. 

Dyrektor PSP w Dąbrównie Pani Małgorzata Malimon przedstawiła informację z realizacji 

zadań oświatowych w PSP Dąbrówno. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

d) Publiczne Gimnazjum w Dąbrównie. 

Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrównie Pan Alojzy Kurowski przedstawił informację 

z realizacji zadań oświatowych w swojej placówce. Informacja stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za -  14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Przerwa 10 min. 

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębu geodezyjnego Dąbrówno, Gmina 

Dąbrówno. 
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Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały informując, że 

dotyczy on działek położonych na Wzgórzu Letniskowym Dąbrowa, przez które przebiega 

droga z dostępem do jeziora. Właściciel działek wnioskował do urzędu gminy o przeniesienie 

drogi na skraj działki. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVIII/156/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2016 – 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o dokonanych 

zmianach w WPF. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 10.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVIII/157/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 12. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVIII/158/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały informując o 

proponowanych stawkach podatku od nieruchomości na 2017 r. 

Przedstawione zostały proponowane stawki podatku od nieruchomości w porównaniu z 

obecnie obowiązującymi stawkami. 

Radny Pan Michał Mielczarek stwierdził, że podwyżka dotknie w największym stopniu osoby 

najbiedniejsze, które i tak płacą większe podatki po dokonaniu pomiarów geodezyjnych 

nieruchomości przez Starostwo Powiatowe w Ostródzie.  Dodał, że zapewne na kolejnej Sesji 

Rady Gminy podejmowana będzie uchwała dotycząca taryf za wodę i ścieki na terenie naszej 

gminy, co wiąże się z kolejną podwyżką. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił argumenty przemawiające za 

podwyżką stawek podatku od nieruchomości. 

Sołtys Sołectwa Samin również negatywnie wypowiedziała się na temat proponowanych 

podwyżek stawek podatku od nieruchomości. Poprosiła, aby wziąć pod uwagę osoby 

najbiedniejsze.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Glosowanie: 

 za -  10 głosów 

 przeciw – 1 głos 

 wstrzymujących się – 3 głosy 

Uchwała Nr XXVIII/159/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 14 

do protokołu.  

  

Ad. 3 lit. e) w sprawie opłaty targowej.  

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński poinformował, że dzienne stawki opłaty targowej 

obowiązujące na terenie Gminy Dąbrówno na 2017 rok przedstawiają się następująco:  

1. przy sprzedaży produktów rolnych  - 10,00 zł 

2. przy sprzedaży artykułów spożywczych i przemysłowych  - 30,00 zł 

3. przy sprzedaży artykułów i innych rzeczy nieokreślonych w pkt 1 i 2   -  30,00 zł. 
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Radny Pan Marek Zalewski poprosił, aby w miejscowościach, w których odbywa się handel 

obwoźny zostały wywieszone informacje o obowiązku uiszczania opłaty targowej przez 

osoby handlujące oraz informacja, gdzie i u kogo można dokonać wpłaty. 

Wójt udzielał odpowiedzi na zadawane pytania. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVIII/160/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.   

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego 

do projektu partnerskiego „Rodzina silna wsparciem” współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego 2014 – 2020. 

Kierownik GOPS w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska przedstawiła projekt uchwały. 

Uzasadnienie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały i poddał ją 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVIII/161/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Ad. 5. Przyjęcie apelu Rady Gminy Dąbrówno w sprawie rozmieszczenia zespołów 

ratownictwa medycznego w powiecie działdowskim. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt apelu. Uzasadnienie stanowi 

załącznik nr  18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt apelu i poddał go pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 
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 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Apel został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 6. Przyjęcie Protokołu z XXVI i XXVII Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołów. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokoły z XXVI i XXVII Sesji Rady Gminy Dąbrówno zostały przyjęte większością 

głosów.  

 

Ad. 7. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy Dąbrówno.  

Radny Pan Ryszard Sołobodowski zapytał, na jakim etapie jest remont (budowa) drogi w 

miejscowości Wierzbica? 

Wójt Gminy udzielił odp. w tej sprawie. 

Radny Pan Janusz Szraga zapytał, czy istnieje możliwość kontroli wydatków rodzin 

pobierających świadczenie 500 +? 

Kierownik GOPS w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska w odp. poinformowała, że 

owszem istnieje taka możliwość, fakt ten należy zgłosić w jednostce GOPS w Dąbrównie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński zgłosił następujące interpelacje: 

a) założenie zaślepki na hydrancie w miejscowości Marwałd (koło posesji Państwa 

Maciołek), 

b) naprawę drogi od Państwa Zakrzewskich w kierunku Państwa Szydłowskich i Grosz, 

która pomimo równania, nadal jest w złym stanie technicznym, 

c) usunięcie zarośli na cmentarzu ewangelickim w Marwałdzie, 

d) ustawienie lamp koło byłego Sołtysa Sołectwa Marwałd oraz na odcinku drogi od 

posesji Państwa Kwiatkowskich do Państwa Szydłowskich, 

Kontynuując Przewodniczący zapytał, na jakim etapie jest opracowanie Regulaminu 

wynajmu mieszkań z zasobu Gminy Dąbrówno? 

Wójt Gminy Dąbrówno udzielił odp. na złożone zapytania i interpelacje. 
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Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, na jakim etapie jest rozwiązanie sprawy dotyczącej 

transportu żwiru z żwirowni w miejscowości Tułodziad. Dodał, że temat poruszony został na 

poprzedniej Sesji Rady Gminy Dąbrówno? 

Sekretarz Gminy w odp. poinformowała, że apel mieszkańców miejscowości Tułodziad 

głoszący sprzeciw przejazdu wyznaczoną drogą ma charakter petycji zbiorowej i konieczne 

jest wskazanie osoby reprezentującej mieszkańców. Dodała, że pismo w tej sprawie zostało 

wystosowane do osób, które złożyły podpisy pod petycją.   

Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że do gminy w 

ostatnim czasie bardzo często dokonywane są telefony z informacją o braku wody, bądź jej 

niskim ciśnieniem w miejscowości Samin. Po interwencji pracowników gminy uznano, że 

problem jest kilkuletni i na większą skale mierzy się jego rozwiązanie. Dodała, że niestety, ale 

woda jest pobierana nielegalnie z hydrantów, co właśnie skutkuje spadkiem ciśnienia w 

pobliskich nieruchomościach od punktu czerpalnego. Nadmieniła, że w związku z 

zaistniałymi sytuacjami zostaną zamontowane kaptury zabezpieczające pobór wody osobom 

nieuprawnionym, jak i kamery skierowane na hydranty. Pozwoli to być może na ujęcie 

sprawców nielegalnego poboru wody.  

Radny Pan Janusz Szraga zapytał o budynek po byłej szkole w miejscowości Samin? 

Wójt w odp. poinformował, że na chwilę obecną nie ma chętnych do nabycia budynku. 

Radny Pan Marek Zalewski poprosił, aby udostępniony został telefon kontaktowy do 

konserwatora oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dąbrówno, ponieważ ostatnio przez 

dwa dni świeciły się lampy w miejscowości Samin. Od poniedziałku do piątku do godz. 15tej 

fakt ten można zgłosić do urzędu gminy, jednak powstaje problem gdy lampy świecą się 

przez weekend. Zaproponował, aby nr telefonu kontaktowego został udostępniony Sołtysom 

naszej gminy. 

 

Ad. 8. Sprawy różne. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński wraz z Przewodniczącym Rady Gminy 

Dąbrówno Panem Andrzejem Krzemińskim dokonali uroczystego wręczenia prezentu od 

Radnych i Sołtysów Gminy Dąbrówno w postaci roweru dla Pani Józefy Czarnackiej z okazji 

25 – lecia pełnienia funkcji Sołtysa Sołectwa Samin.  

Przewodniczący Rady Gminy powrócił do sprawy związanej z zadłużeniem za wodę i ścieki 

mieszkanki Gminy Dąbrówno, która zgłosiła się do gminy wnioskując o umorzenie 

powstałego zadłużenia. Podanie było tematem dyskusji na poprzedniej Sesji Rady Gminy 
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Dąbrówno i na dzień dzisiejszy zostało uzupełnione o ilość osób przebywających pod 

wskazanym adresem. Podanie wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu komisji wspólnych w dniu 

dzisiejszym zaproponowano rozłożenie powstałego zadłużenia na raty. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Rada większością głosów uznała, że zadłużenie powinno zostać rozłożone na raty. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło podanie 

(załącznik nr 21) Pani Ewy Mówińskiej właścicielki Klubu Malucha Ku ku ry kuuu w 

Dąbrównie z prośbą o zwiększenie kwoty dotacji dla żłobków i klubów malucha. 

Przewodniczący stwierdził, że podanie zostanie skierowane do Komisji Budżetu, Planowania, 

Inicjatyw Gospodarczych oraz Rolnictwa Rady Gminy Dąbrówno celem jego rozpatrzenia.  

Członek Rady Powiatowej Warmińsko – Mazurskiej Izby Rolniczej Pan Włodzimierz 

Marchewka poinformował, że z hydrantu w Saminie pobierana jest woda do beczkowozów 

celem dostarczenia jej do miejscowości Dąbrówno, co skutkuje niskim cieśnieniem wody 

bądź jej brakiem u mieszkańców kolonii Samin. Stwierdził, że potrzebna jest przepompownia, 

która na pewno rozwiązałaby problem z brakiem wody lub jej niskim ciśnieniem na kolonii 

Samin.  

Mieszkanka Gminy Dąbrówno poprosiła Wójta o wyjaśnienie następujących kwestii: 

a) jak długo mieszkańcy Dąbrówna będą pobierać wodę z beczkowozów i kiedy było 

robione ostatnie badanie wody z wodociągu w miejscowości Dąbrówno; 

b) montaż lamp na Wzgórzu Letniskowym, jak i w innych miejscowościach nie powinien 

pochodzić z funduszu sołeckiego, tylko z budżetu gminy; 

c) różnych wymagań określonych na organizowane konkursy na wolne stanowiska 

urzędnicze w Urzędzie Gminy w Dąbrównie; 

d) kto jest odpowiedzialny za brak wody pitnej w Dąbrównie, skoro pracownik obecnie 

przebywa na zwolnieniu lekarskim? 

Wójt Gminy Dąbrówno ustosunkowując się do powyższych pytań udzielił na nie odpowiedzi.  

Mieszkanka Gminy Dąbrówno poprosiła o udzielenie odpowiedzi w sprawie różnych 

wymagań na określonych stanowiskach Podinspektorów zatrudnionych  w Urzędzie Gminy w 

formie pisemnej.  
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Na pytania związane z podziałem funduszu sołeckiego sołectwa Dąbrówno odpowiedzi 

udzieliła Pani Sołtys Sołectwa Dąbrówno.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska udzieliła odp. na temat nieczynnego wodociągu w 

miejscowości Dąbrówno.  

Zebrani dyskutowali na temat przyczyn zanieczyszczenia wodociągu w Dąbrównie.  

Sołtys Sołectwa Elgnowo zapytała, na jakim etapie jest budowa kotłowni przy świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Elgnowo? 

Wójt Gminy udzielił odp. w tej sprawie.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, kto ma nadzór nad pracownikami pracującymi w ramach 

prac publicznie – użytecznych? 

Wójt w odp. poinformował, że nadzór na tymi pracownikami powierzony został Panu 

Marcinowi Żyłka – Referent Urzędu Gminy w Dąbrównie. 

Ponownie poruszony został temat związany z zakupem tablic ogłoszeniowych dla Sołectw.  

Radna Pani Mariola Kilian ponownie poprosiła o usunięcie gałęzi wiszących nad linią 

energetyczną w miejscowości Lewałd Wielki, które stanowią zagrożenie dla mieszkańców.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że sprawa została przekazana do 

zakładu energetycznego. Usuwanie gałęzi nad liniami energetycznymi należy do zadań 

Zakładu Energetycznego..  

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie XXVIII 

Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: 

Dorota Kędzierska 

 

 

 


